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Z á p i s 
 

z 13. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 22. 4. 2010 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Pan Ing. Pavel Bradík 
 
Program jednání: 
1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení programu 

jednání a představení přizvaných hostů 
2.   Prezentace - pojištění Královéhradeckého kraje 
3.   Regionální inovační strategie, závěrečné projednání 
4.   Návrh harmonogramu aktualizace dokumentu Program rozvoje Královéhradeckého kraje   
      2011 - 2013 
5.   Regionální inovační fond Královéhradeckého kraje 
6.   Prohlášení/Letter of Comfort – potvrzení ke smlouvě o revolvingovém úvěru Zdravotnického  
      holdingu Královéhradeckého kraje a.s. 
7.   Harmonogram přípravy záměru stavby Nemocnice Náchod 
8.   Plán investic zdravotnických zařízení začleněných do Zdravotnického holdingu KHK a.s. na  
      období 2011 - 2013  
9.   Financování krajem k 31. 3. 2010, daňové inkaso, další potřeby požadované odvětvími kraje 
10. Stav půjček poskytnutých Královéhradeckým krajem k 31. 3. 2010 
11. Financování investic kraje prostřednictvím emise dluhopisů (dopis ČSOB) 
12. a) Průběžná zpráva – audity realizované krajem u měst a obcí za rok 2009 
      b) Průběžná zpráva – Financování krajem jako plátcem DPH 
13. Různé 
14. Závěr 

 
Jednání v 9:00 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  
Hlasování: 
         Pro    9 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 

 
§ jednomyslně byl schválen program 13. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
 
 

§ ověřovatelem zápisu byl určen pan Bc. Otakar Kalenda 
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Hlasování: 
         Pro    9 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů (Ing. Táborského - 1. náměstka hejtmana; Ing. 
Dernera – 2. náměstka hejtmana; PharmDr. Třešňákové – členky Rady KHK; Ing. Nejedlého 
– vedoucího ekonomického odboru KÚ; Ing. Ludmily Bášové – vedoucí odboru 
zdravotnictví KÚ; RNDr. Vomočilové – oddělení regionálního rozvoje KÚ; Ing. Bureše; Ing. 
Smetanové – odborné konzultantky CEP; Bc. Všetečky – projektového manažera CEP; Mgr. 
Pourové – odborné konzultanky CEP; Ing. Dostálové – ředitelky CEP; PhDr. Scháněla, 
Ph.D) 
 
Hlasování: 
         Pro    9 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ jednomyslně byl schválen zápis z 12. jednání finančního výboru 
 

§ datum dalšího jednání výboru bude dne 27. 5. 2010 
 
 
 

K bodu 2 
Prezentace - pojištění Královéhradeckého kraje 
K tomuto bodu pohovořil Ing. Bureš. Stručně přítomné seznámil s možnostmi pojištění. 
Upozornil na různá úskalí v konkrétních případech.  
Diskuse: Ing. Táborský, Ing. Derner 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/85/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I. B e r e  n a  v ě d o m í 

Prezentaci o pojištění Královéhradeckého kraje. 
 

 
Na návrh předsedy Finančního výboru pana Hübsche bylo změněno pořadí bodů  

 
K bodu 7 
Harmonogram přípravy záměru stavby Nemocnice Náchod  
Ing. Táborský osvětlil přítomným, jak bude postupováno při získávání finančních prostředků na 
tuto akci z jiných zdrojů. PharmDr. Třešňáková osvětlila historii a potřeby zmíněné nemocnice. 
Diskuse: Ing. Táborský, Ing. Mázl, PharmDr. Jana Třešňáková, pan Daniel, Ing. Derner, pan 
Kebus, pan Vrabec, pan Bém, pan Hrádek  
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
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Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/86/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Informaci k harmonogramu přípravy záměru stavby Nemocnice Náchod, která je 
ve stádiu územního řízení 
 

II.                              Ž á d á  
Odbor zdravotnictví o vypracování oponentury posouzení technicko ekonomických 
parametrů a nákladů 

                      
 
 
K bodu 5 
Regionální inovační fond Královéhradeckého kraje 
Tento bod, v krátkosti, uvedla ředitelka CEP Ing. Dostálová. Dále hovořil Bc. Všetečka. 
Vysvětlil účel regionálního inovačního fondu, finanční zdroje, výdaje, rozpočet a zásady 
hospodaření.  
Diskuse: Ing. Mázl 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/87/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Informaci k regionálnímu inovačnímu fondu Královéhradeckého kraje 
 

II.                              D o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit regionální inovační fond 

                   
 
K bodu 4 
Návrh harmonogramu aktualizace dokumentu Program rozvoje Královéhradeckého kraje 
2011 – 2013 
Mgr. Pourová seznámila přítomné s programem rozvoje Královéhradeckého kraje, s jeho cílem a 
jeho provázaností s vybranými koncepcemi a plány Královéhradeckého kraje. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/88/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
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I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Informaci k návrhu harmonogramu aktualizace dokumentu Programu rozvoje 
Královéhradeckého kraje 2011 - 2013 
 

  
 
 
K bodu 3 
Regionální inovační strategie, závěrečné projednání  
Regionální inovační strategii, její tvorbu, charakteristiku v relevantních oblastech, financování 
inovací vč. výsledků terénního šetření, to vše vysvětlila ve své prezentaci Ing. Smetanová.  
Diskuse: Ing. Mázl, Bc. Všetečka 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/89/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Podání informace k regionální inovační strategii, vč. závěrečného projednání 

 
 
 
K bodu 6 
Prohlášení/Letter of Comfort – potvrzení ke smlouvě o revolvingovém úvěru 
Zdravotnického holdingu Královéhradeckého kraje a.s. 
Této bod uvedl PhDr. Scháněl Ph.D, vč. zdůvodnění dopadu do rozpočtu Královéhradeckého 
kraje. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/90/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. D o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 
Prohlášení/Letter of Comfort potvrzení k převzetí ručení Královéhradeckým 
krajem ke smlouvě o revolvingovém úvěru Zdravotnického holdingu 
Královéhradeckého kraje do výše 50, 0 mil. Kč. 

 
 
 
 
K bodu 8 
 Plán investic zdravotnických zařízení začleněných do Zdravotnického holdingu KHK a.s. 
na období 2011 - 2013  
Informaci k tomuto bodu podal PhDr. Scháněl Ph.D. 



 5

Diskuse: Ing. Hlavatý, Ing. Nejedlý, Ing. Mázl, pan Daniel, Ing. Janeček, pan Vrabec, Ing. 
Prokeš, pan Hübsch, PhDr. Scháněl Ph.D 
 
 
 
 
K bodu 12 
 a) Průběžná zpráva – audity realizované krajem u měst a obcí za rok 2009 
Pan Meliš, vedoucí oddělení kontroly obcí a analýz, přítomné seznámil s výsledky přezkoumání 
hospodaření. Z celkového počtu 448 měst a obcí jich 400, skoro 90%, přezkoumává krajský 
úřad. U dobrovolných svazků a obcí je to 43, tzn. 79%. Na základě provedeného průběžného 
hodnocení lze konstatovat, že v porovnání s předchozím obdobím se výrazně snížil počet obcí, u 
kterých byly shledány velké nedostatky. 
Diskuse: Ing. Nejedlý, Ing. Mázl, pan Vrabec, pan Bém, Ing. Jirásko 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/91/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Průběžnou zprávu k auditům realizovaným Královéhradeckým krajem u měst a 
obcí za rok 2009 

 
b) Průběžná zpráva – Financování krajem jako plátcem DPH 
Ing. Vanický, daňový specialista metodik, přítomné blíže seznámil s koeficientem DPH a 
ozřejmil problémy, které přinesla stávající reforma účetnictví. Upozornil, že od 1. 1. 2011 bude 
kraj odepisovat. 
Diskuse: Ing. Nejedlý, pan Vrabec 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/92/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Průběžnou zprávu o Financování krajem jako plátcem DPH 

 
 
 
K bodu 9 
Financování krajem k 31. 3. 2010, daňové inkaso, další potřeby požadované odvětvími 
kraje  
Ing. Nejedlý přítomné upozornil na stávající problém daňové výtěžnosti. 
Diskuse: Ing. Nejedlý, pan Hübsch, Bc. Kalenda 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
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Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/12/93/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Podání informace k financování krajem k 31. 3. 2010, daňovému inkasu a dalším 
potřebám požadovaných odvětvími 

 
 
 
 
K bodu 10 
Stav půjček poskytnutých Královéhradeckým krajem k 31. 3.  
Ing. Nejedlý členy seznámil se stavem půjček poskytnutých Královéhradeckým krajem l 31. 3. 
2010. Upozornil na ty, kteří od minulé rekapitulace již zaplatili. 
Diskuse: Ing. Nejedlý, pan Hübsch, Bc. Kalenda 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/94/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Podání informace ke stavu půjček poskytnutých Královéhradeckým krajem k 31. 3. 
2010 

 
 
 
K bodu 11 
Financování investic kraje prostřednictvím emise dluhopisů (dopis ČSOB) 
Vedoucí ekonomického odboru, Ing. Nejedlý, přednesl návrh ČSOB k financování kraje 
prostřednictvím emise dluhopisů. Osvětlil klady a zápory zmíněné nabídky. 
Diskuse: Ing. Nejedlý, pan Hübsch, Ing. Mázl 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/95/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. N e s o u h l a s í  
S možností financování investic kraje prostřednictvím dluhopisů 
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 K bodu 13 
Návrh na poskytnutí bezúročné půjčky obci Humburky 
Tento bod uvedl Ing. Nejedlý. Nastínil nastalou situaci a přítomné seznámil s tím, co hrozí, 
pokud nebude půjčka obci poskytnuta. 
Diskuse: Ing. Nejedlý, pan Hübsch, Ing. Mázl, Bc. Kalenda, Ing. Janeček 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    8 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/12/96/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. Do p or u č u j e   
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit za předpokladu, že obec podepíše 
Královéhradeckému kraji směnku 

 
 
K bodu 14 
Různé 
K tomuto bodu Ing. Janeček vyjádřil svůj názor k problematice odboru zdravotnictví. 
 
K bodu 15 
Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:50 hodin jednání ukončil.  
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - Bc. Otakar Kalenda 


